
THISTED FLYVEKLUB 
 

Referat fra bestyrelsesmøde den 28. aug. kl. 19.00 i Klubhuset 
 
 

Dagsorden 
 1. Siden sidst 

1.1 Instruktørstatus 
1.2 Skolechef og uddannelsesansvarlig 

 
2. Klubbens økonomi, likviditet og budget. 
 
3. Til- og afgang af medlemmer 
 
4. Forslag til fremtidige aktiviteter 
 
5. Planlægning af ”Flyv in” den 14.sept. 2024 
 
6. Eventuelt. 
    Herunder fastsættelse af næste møde. 
 
Til stede: 
Steen Lindemann Larsen 
Morten Abildhauge  
Jette Horn 
Ejnar Kirk 
Per L. Refsgaard, referent 
Kar Åge Uhrenfeldt, suppleant 
 
Ad O. Godkendelse af referat fra mødet den 12. juni. 
Steen L. og Morten A. kunne ikke godkende referatet. – Ønskede pkt. 5.1 udeladt. 
Referatet kunne herefter godkendes. 
 
Ad 1. Siden sidst 
1.1 Instruktørstatus. Steen L. havde ved PFT- prøver fået underkendt disse. 

Arbejder på at bliver klar til at aflægge ny prøve. 
Vi har Per Horn som instruktør. 

1.2 Skolechef og uddannelsesansvarlig 
Per Horn er fortsat skolechef og Steen L. ønsker at fortsætte som uddannelsesansvarlig. 
1.3 Et medlem var havareret med sit fly, som blev totalskadet. – Næsestellet brød sammen under 
landing, så flyet tippede forover om på ”ryggen” . – Der skete ingen personskade.  
 
Ad 2. Klubbens økonomi, likviditet og budget 
Bankgælden er reduceret til 74.000 kr. 
 



Ad 3. Til- og afgang af medlemmer 
Siden sidst er der tilgået et medlem. Vi er nu på 49 medlemmer. 
 
Ad 4. Forslag til fremtidige aktiviteter 
På grund af divergerende holdninger omkring instruktørarbejdet, bestyrelsesarbejdet m.m.  
blev det aftalt, jvf. vedtægterne § 14, stk. 04 A, at der afholdes en ekstraordinær 
generalforsamling 
onsdag den 11. sept. kl. 19.00 i Klubhuset. 
 
AD 5. Planlægning af ”Flyv in” den 14.sept. 2024 
Udsat 
 
Ad 6. Eventuelt. 
Herunder fastsættelse af næste møde. 
* Pga. ekstraordinær generalforsamling blev ingen næste mødedato fastsat. 
* Referater: Sendes fremover ud uden forhåndsgodkendelse. På efterfølgende 
   møde indsættes pkt. 0 ”Godkendelse af referat”. 
  Udover at referater fortsat skal fremgå på hjemmesiden, vil de fremover også blive 
  sendt direkte til det enkelte medlem. 
  
 
 
 


